

空调IEC/EN60335-2-30认证机构

产品名称	空调IEC/EN60335-2-30认证机构
公司名称	深圳市中鉴检测技术有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	深圳市宝安区福海街道永福路118号港华兴工业园E栋A座2号梯7层中鉴检测
联系电话	15811802786 13760348529

产品详情

包装机械CE认证所属指令：机械MD指令EN415标准测试简介 EN 415-1:2000+A1:2009 Packaging machines safety - Part 1: Terminology and classification of packaging machines and associated equipment
EN 415-3:1999+A1:2009 Safety of packaging machines - Part 3: Form, fill and seal machines
EN 415-5:2006+A1:2009 Safety of packaging machines - Part 5: Wrapping machines
EN 415-6:2006+A1:2009 Safety of packaging machines - Part 6: Pallet wrapping machines
EN 415-7:2006+A1:2008 Safety of packaging machines - Part 7: Group and secondary packaging machines
EN 415-8:2008 Safety of packaging machines - Part 8: Strapping machines
EN 415-9:2009 Safety of packaging machines - Part 9: Noise measurement methods for packaging machines, packaging lines and associated equipment, grade of accuracy 2 and 3

不忘初心，帮助更多的企业走出**，提升产品品质，打造中国质造！中鉴检测将会较加用心做好检测认证事业，成为消费者受欢迎的良心检测机构！中鉴检测优势：1.**综合性实验室，证书**认可；2.雄厚整改技术实力，任何产品均可整改通过；3.丰富的资源品台，帮助企业资源整合；4.价格实惠，服务好。